
Styremøte for ØHIL Royals 27.02 

Agenda: 

- Økonomi 

- Little league + potensielt youth league (Heidi) 

- Norgesserien 

- Eliteserien  

- Spiller-rekrutering 

- Bane og utstyr 

- Annet 

Økonomi: 

Beholde avgifter fra foregående år.  

Støtteordninger: Søknad om støtte til utvikling av kompetanse er levert til forbund. Styret kontakter 

Sverre fra ØHIL for veiledning om søknad til Sparebankstiftelsen.  

Styret kontakter vara i forbundet (Nikki Schei) for veiledning med eventuelle søknader til flere ordninger. 

Budsjettet vedtatt.  

 

Little League: 

Har flere medlemmer i år.  

Noen av spillerne er gamle nok til å delta i youth league/ungdomsliga. 

Tar sikte på å involvere de eldste i treningsøkter med eliteserielaget, med mål om at de kan spille for 

laget i Norgesserien (tidligere Forbundsserien). 

Trenere kommer fra Eliteserie-laget, der Mikael vil ha hovedansvaret.  

Spillere som deltar på landslaget har krav om 20 timer dugnads-bidrag, og vil få muligheten til å stille 

som trenere for Little League og ungdomslag som en del av bidraget. 

 

Norgesserien: 

Endret navn fra tidligere (navnet er ikke vedtatt, men er foreslått til teknisk komite i forbundet).  

Vil ha enkeltkamper og turneringer i årets sesong, med mål om å involvere flere lag fra andre områder 

enn Oslo-området. Trondheim stiller med lag i årets sesong. 

Innfører poeng i år: 1 poeng for å møte, 2 poeng for seier i enkeltkamp, 3 poeng for seier i turnering. 

Statistikk vil bli innført i årets sesong.   

 



Eliteserien: 

Har flere spillere enn på samme tid i fjor, og laget ser bra ut med en solid kjerne. 

Spillerne fra i fjor fortsetter å utvikle seg, og er aktive på treninger.  

Årets NM spilles i Sola.  

 

Rekrutering: 

Har fått inn spillere til Eliteserielaget og Little League. Eliteserie-spillere vil også kunne delta i 

Norgesserien ved anledning.  

Flere vil få tilgang som administrator av sosiale medier, med mål om å ha mer tilstedeværelse. Alle poster 

skal følge med lenke til vår nye nettside.  

Uformelt samarbeid med Hauger bandylag, der spillere fra Hauger skal prøve sporten. Potensiale for 

flere lignende samarbeid videre, med mål om å rekruttere utøvere som trenger aktivitet i 

sommerhalvåret.  

 

Bane og utstyr: 

Utstyr:  

Laget trenger nytt utstyr til catchere, både til Eliteserien og Little League/Youth League.   

Trenger uniformer til Little League, og styret tar kontakt med forbundet for å se om det er mulig å inngå 

en avtale med leverandør. 

Bane (Rud): 

Trenger ny krittmaskin til banen på Rud.  

Eliteserielaget vedlikeholder banen, i samarbeid med kommunen, etter å ha deltatt på kurs i fjor.  

 

Annet: 

Heidi Thorstensen vil stille på ØHIL-møter på vegne av laget, så vi ikke går glipp av viktig informasjon.  

Vi holder uformelle spillermøter på treninger, og kan avholde mer formelle møter med spillergruppen 

etter behov. Ingen behov for samtaler/møter er meldt.  

Årshjul: Kalender for aktiviteter er lagt i Spond, med tider og datoer fra oppsettet til forbundet. 

Styret sitter et år til.  


